

## 技術規格 | Product Specification

型號 Model	DWM-060
電壓 Voltage	DC 5V
功率 Power	5 W
容量 Capacity	60 ml
產品尺寸 Dimensions	(H) 158 x (W) 52 x (D) 52 mm
包裝尺寸 Package Dimensions	(H) 192 x (W) 111 x (D) 64 mm
淨重 Net Weight	120 g
總重連包裝 Gross Weight	300 g

## 實用配件 | Accessories



瓶蓋  
Lid



鹽匙  
Spoon



USB充電線  
USB Cable

## 抗菌及空氣淨化系列 | Sterilization and Purification Series



UVC-100  
多功能UV消毒盒  
Multifunctional UV Sterilizer



UTS-001  
UVC LED 牙刷消毒盒  
UVC Toothbrush Sanitizer



PUP-113  
便攜淨化寶  
Portable Air Purifier



PAP-020  
隨身淨化寶  
Personal Air Purifier

圖片只供參考。Images are for reference only.

產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。中英文版本如有出入，一概以中文版本為準。

Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated version. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

GERMAN  
POOL



# 天然消毒水製造機

DWM-060



99.9%  
殺菌消毒

天然  
無化學物

親膚  
用得安心

德國寶(香港)有限公司  
GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港 Hong Kong

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 +852 6530 5963  
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖 +852 9387 2380  
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖 +852 9018 8648  
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

中國 China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888  
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,  
Shunde District, Foshan City

澳門 Macau

俾利喇街寶豐工業大廈3樓A室 T. +853 2875 2699  
3A, Edificio Industrial Pou Fung,  
R. de Francisco Xavier Pereira

40  
開心相伴40載



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。  
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.

DWM-060-PS-21(1)



## 環保水鹽電解

Economical & Easy  
Only Need Salt & Water

天然消毒水製造機利用電解原理將鹽和水分解，產生成次氯酸鈉消毒水，其原材料隨手可得，相比購買坊間的瓶裝消毒液，自製消毒水更環保更經濟實惠。

German Pool Sterilizing Water Maker generates sodium hypochlorite with refined salt and water through the process of electrolysis, making it the most economical and eco-friendly disinfectant out there.



## 殺滅99.9%\*細菌

Eliminates 99.9%\* Bacteria  
Deodorizes Unpleasant Smells

天然消毒水製造機產生的次氯酸鈉消毒水有效殺滅物品表面99.9%\*常見細菌，除日常用品外，使用公共設施前先噴灑消毒水殺菌，杜絕二次傳播；同時有效除味，運動後可為瑜伽墊或運動服去除難聞汗臭，是您的運動健身好拍檔。

Public facilities are ridden with bacteria; sodium hypochlorite generated by Sterilizing Water Maker can eliminate 99.9%\* bacteria, so 'spray before you touch' to ensure those germs won't be transferred onto you. Also great for deodorizing sports gear.



\*檢測報告 Test Report: Gmicro #2020FM1719R01

## 天然無害親膚

Natural & Non-Irritating  
No Chemical Additives

次氯酸鈉水為天然殺菌劑，不含酒精或任何化學成份，可代替酒精搓手液消毒雙手，避免酒精導致的乾燥、脫皮等不適症狀，或消毒嬰兒及寵物用品，一家大細用得安心。

Sodium hypochlorite is a natural disinfectant without alcohol, chemical additives or odor, non-irritating and non-drying on the skin, perfectly safe for disinfecting baby gear, toys, pet beds and sterilizing hands.



## 極致輕巧便攜

Light & Compact  
Perfect For Disinfecting On The Go

重量僅約120克極致輕巧，方便擺放在背囊、手袋隨身攜帶隨時消毒！亦特別適合日常駕車出入的您，簡單使用車充4分鐘製作消毒水，即可消毒座椅、扶手、軚盤甚至地毯等車廂中難以清潔的地方，避免與細菌共處一車。

120g bottle fits easily in handbag, backpack, etc., perfect for home, on the go and especially car owners! Simply plug into car charger, and generate a fresh batch of potent disinfectant in 4 minutes to sterilize car seats, door handles, steering wheel and even carpet to eliminate those nasty germs.

